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Protokół nr 39/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 15 grudnia 2011r. 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
 

Starosta zawnioskowała o zaakceptowanie porządku wraz z rozszerzeniem. 
Zarząd jednogłośnie przyjął porządek wraz z rozszerzeniem /porządek stanowi załącznik nr 2/. 
 

Pierwszym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 
zgody na dzierżawę Szpitalowi Powiatowemu w Nowym Mieście Lubawskim spółka z o.o. nieruchomości 
zabudowanej będącej własnością Powiatu Nowomiejskiego położonej w Nowym Mieście Lubawskim przy 
ul. Mickiewicza 10. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła Pani Jolanta Haska – prac. wydziału geodezji i nieruchomości/ 
 

Pani J. Haska szczegółowo omówiła projekt uchwały. Zwróciła uwagę na paragraf drugi projektu uchwały. 
Zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami można wydzierżawić nieruchomość zabudowaną położoną  
w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Mickiewicza 10 w drodze bezprzetargowej. Projekt uchwały 
przewiduje okres 5 lat dzierżawy (okres ustalono na zgromadzeniu wspólników).  
Poinformowała, o pierwszym wniosku Dyrektora Jana Karwowskiego dotyczącym wydzielenia pomieszczeń 
przeznaczonych na działalność gastronomiczną. Zarząd ustalił, że udostępnienie nastąpi w formie dzierżawy. 
Stawka za 1m2 wyniesie 2,04 zł. Dodała, że poruszany był temat rozwiązania umowy użyczenia (za 
porozumieniem stron), która obowiązuje do 2014 roku. Dyrektor J. Karwowski zgodził się na rozwiązanie 
umowy pod warunkiem, że otrzyma uchwałę Rady Powiatu, w której Rada zgodzi się na dzierżawę.  
W momencie gdy będzie podjęta stosowna uchwała nastąpi rozwiązanie umowy użyczenia za porozumieniem 
stron oraz podpisanie umowy dzierżawy od 1 stycznia 2012r. 
Starosta dodała, że odnośnie dzierżawy będą jeszcze rozmowy na wspólnych komisjach, które odbędą się tuż po 
Zarządzie.   
Pani J. Haska poinformowała, iż nie wie jakie były ustalenia na zgromadzeniu wspólników, ale Dyrektor  
J. Karwowski twierdzi, że to Zarząd chce dzierżawy, on chciałby umowę użyczenia.  
Starosta dodała, że odnosi wrażenie jakoby w ogóle nie odbyło się zgromadzenie wspólników i nie doszło do 
żadnych ustaleń z Dyrektorem szpitala.  
Pani J. Haska zapytała kto protokołował zgromadzenie wspólników?  
Starosta wyjaśniła, że zgromadzenia wspólników nie protokołowała osoba pracująca w Starostwie. 
Wicestarosta dodał, że temat dzierżawy nieruchomości był już wielokrotnie omawiany, więc powinno być już 
wszystko wyjaśnione.  
Pani J. Haska poruszyła także kwestię dotyczącą pisma Komitetu Rozbudowy Szpitala omawianego przez Panią 
Przewodniczącą Rady Powiatu na XV sesji Rady Powiatu (Komitet wnioskuje, by nie wydzierżawiać szpitalowi 
pomieszczeń).  
Starosta dodała, że opinia Komitetu Rozbudowy Szpitala była spowodowana jakby jednostronnym 
przedstawieniem sytuacji. Przede wszystkim Społeczny Komitet Rozbudowy Szpitala nie otrzymał informacji, 
że Powiat ma obowiązek pobierania opłaty dzierżawnej (nawet już od kwietnia) zgodnie z ustawą o finansach 
publicznych, poinformowano go jedynie, że Powiat chce pobierać opłatę.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekty uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski.  
 

/Pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu Powiatu/ 
 

Drugim punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 
rezygnacji członka Zarządu Powiatu Pana Marka Tuchalskiego. 
 

Pan M. Tuchalski przeprosił za zaistniałą sytuację. Dodał, że musiał tak postąpić, musiał zrezygnować  
z pełnienia funkcji członka Zarządu Powiatu.  
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Zarząd przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska,  
W. Jabłoński. M. Tuchalski wstrzymał się od głosu.   
 

Trzecim punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powołania 
Komisji Skrutacyjnej. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski.  
 

Czwartym punktem porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia 
wyboru członka Zarządu Powiatu. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, M. Tuchalski. 
 

Piątym punktem porządku było zapoznanie się z uchwałami Zarządów Powiatów Działdowskiego, 
Iławskiego i Ostródzkiego dotyczące przystąpienia wspólnie z Powiatem Nowomiejskim do uczestnictwa 
w realizacji projektu partnerskiego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet VI 
Działanie 6.2. 
 

/Na posiedzenie wszedł Dyrektor Tadeusz Ławicki- Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście 
Lubawskim/  
 

Dyrektor wyjaśnił, że Wojewódzki Urząd Pracy ogłosił rozpoczęcie (z dniem 22.11.2011r.) naboru wniosków  
o dofinansowanie realizacji projektów ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet VI Działanie 6.2 Wsparcie oraz promocja przedsiębiorczości  
i samozatrudnienia. Konkurs był ogłoszony i podzielony na 7 rejonów Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
Powiat Nowomiejski znalazł się w grupie z Powiatem Działdowskim, Iławskim i Ostródzkim. Liderem jest 
Urząd Pracy w Ostródzie. Jest szansa na otrzymanie dotacji dla bezrobotnych na rozpoczęcie działalności 
gospodarczej. Ogólna kwota projektu wynosi 2mln 600 tys. zł. Urząd Pracy w Nowym Mieście Lubawskim ma 
szansę otrzymać dotację w wysokości 360 tys. zł na utworzenie 12 stanowisk pracy. Oprócz dotacji 
przewidziane jest również doradztwo, szkolenie i wsparcie pomostowe przez okres od 6 do 12 miesięcy. Nie 
będzie z tego tytułu dodatkowych kosztów, ponieważ obsługa projektu odbywać się będzie w Urzędzie Pracy  
w Ostródzie. Dyrektor poinformował również, że z nieoficjalnych źródeł wynika, iż wstępna weryfikacja 
projektu jest pozytywna. Pomimo, że w konkursie mogą wystąpić również inne podmioty (konkurs jest otwarty) 
Urząd Pracy ma bardzo duże szanse, ponieważ jest dobrze przygotowana kadra, a wniosek jest poprawnie 
opracowany. W Powiecie Nowomiejskim z 25 osób zostanie wyłoniona grupa 18 osób. Wnioski można składać 
do 31 grudnia 2011r., zakończenie realizacji odbędzie się we wrześniu 2013r. Ci, którzy uzyskają dotację, 
podejmą działalność. Będą przeprowadzane badania tych osób, predyspozycji. Dyrektor dodał także, że posiada 
wstępne informacje na temat środków w budżecie- jest przewidziane 80mln zł więcej środków na fundusz 
pracy. Wstępny podział jest w trzech wariantach. Dla Urzędu Pracy byłoby około 120 tys. zł więcej. 
Zasugerował, że ze względu na niski procent zobowiązań (około 8%) w przyszłym roku Urząd Pracy będzie 
mógł dużo lepiej funkcjonować. 
Starosta dodała, że jest to bardzo optymistyczna wiadomość.  
Dyrektor poinformował, że w 2011 roku są pomniejszone środki funduszu pracy, co według algorytmu rzutuje 
7% na funkcjonowanie Urzędu. Zapewnił, iż na dzień dzisiejszy nie ma zagrożenia, że będą zwolnienia 
pracowników. W niektórych Urzędach zwolnienia dochodzą nawet do 15%. 
Starosta podziękowała za wyjaśnienia oraz przeszła do kolejnego punktu porządku posiedzenia Zarządu.  
 

/Dyrektor Tadeusz Ławicki opuścił posiedzenie Zarządu/  
 

Szóstym punktem porządku było zapoznanie się z preliminarzem kosztów działalności WTZ na 2012 rok. 
 

Zarząd zapoznał się oraz zaakceptował preliminarz kosztów działalności WTZ na 2012 rok.  
 

Pierwszym punktem rozszerzenia porządku było zajęcie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii 
komisji dotyczącej projektu budżetu na 2012 r..  
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Zarząd zajął stanowisko w sprawie opinii komisji. Stanowisko Zarządu Powiatu stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu.  
 

Siódmym punktem porządku były wolne wnioski. 
 

Skarbnik poinformowała, że jest korekta do zmian w budżecie dotycząca przetargu na samochód 
specjalistyczny, którą dokładnie omówi na wspólnych komisjach. Budżet został dostosowany do pierwszej 
oferty- tańszej. Jednak ze względu na to, że należy jeszcze popracować nad tą ofertą, należy dostosować budżet 
również do drugiej- droższej oferty.  
Wicestarosta uzupełnił wypowiedź dodając, że drugi oferent złożył protest. Należy to przeanalizować na co 
potrzeba czasu. W związku z tym, iż kolejna sesja jest dopiero 29 XII, już z ostrożności trzeba zabezpieczyć 
środki do wysokości drugiej oferty, ponieważ może się okazać, że trzeba będzie wybrać droższą ofertę.   
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła:      Przewodnicząca Zarządu Powiatu 
 
Monika Mioskowska       Ewa Dembek         
 


